
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 417

I forlængelse af svaret på SAU alm. del – spørgsmål 242 bedes ministeren redegøre for,

om undersøgelsens formål er blevet udvidet siden finanslovsaftalen, hvor der alene står:

”Aftaleparterne er endvidere enige om, at det skal undersøges om emballageafgiften på

engangsservice kan differentieres med henblik på at fremme anvendelse af bionedbryde-

ligt materiale”, siden ministeren nu oplyser i SAU alm del – spørgsmål 242, at det skal

undersøges, om ”emballageafgiften på engangsservice kan målrettes mere mod de mest

miljøbelastende produkter”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand
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